
ŘÍMSKOKATOLICKÉ FARNOSTI  
RADOTÍN A TŘEBOTOV

Bratři a sestry, 
po měsíci květnu, který je zasvěcen Panně Marii, vstupujeme do měsíce
�ervna, který je duchovně věnován Nejsvětějšímu Srdci Ježíšovu. Na poslední
vikariátní konferenci jsme byli obdarování poslední encyklikou papeže
Františka o lidské a božské lásce Srdce Ježíše Krista „DILEXIT NOS“. Právě ji
pro�ítám a jsem opravdu nadšený, jak uchopitelně je toto téma pojato. asto
se lidé brání encyklikám, protože se bojí složitosti textu a myslí si, že je to jen
pro kněze, kteří to pochopí. Mohu vás ubezpe�it, pokud se rozhodnete pro
�etbu, že se nemáte �eho bát a budete opravdu nadšeni. 
Když se zasvěcujeme Srdci Ježíšovu, stále opakujeme, ať je naše srdce
přetvořeno podle Jeho srdce. Ale co je v tak jednoduché větě všechno ukryto,
Vám bude odhalováno od první stránky této encykliky. Již zmiňovanou
modlitbu se modlíme na závěr adorace na první pátek, není tedy asi zvláštní,
že se do�teme např.: „Je třeba zdůraznit, že jde o vztah s Kristem jako s osobou,
v přátelství a v adoraci, k němuž nás přitahuje láska vyjádřená obrazem jeho
Srdce.“ Nebo že v adoraci dochází k naší proměně a další jednoduchá moudra. 
Velmi symbolické pro mne bylo, když jsem �etl o vyjádřeních Magisteria, kde
vyzývá papež Lev XIII., abychom se zasvětili Srdci Ježíšovu a tento svůj návrh
zároveň spojoval s výzvou k jednotě s Kristem a k obdivu nádhery jeho
nekone�né lásky. Přes papeže Pia XI, Pia XII., Jana Pavla II, bych rád citoval
Benedikta XVI., který vyzval k tomu, abychom Kristovo srdce uznali jako
skute�nost, která je důvěrně a každodenně přítomná v životě každého z nás.

V tomto zpravodaji naleznete opět výzvu vstoupit do
společenství Eucharistické hodinky, někteří již jsme jejími
členy. Nenechte se přemlouvat a pojďme svět měnit s
Kristem. Pro Něho, s Ním a v Něm!!! 
Adorace je v tomto smyslu nenahraditelný čas, využívejme
tuto možnost.

Všem ze srdce žehnám
P. Timotej

Farní zpravodaj
číslo 6/2025

 31. 05. 2025

Nejnovější Poselství z Medžugorje z  25. května 2025 

„Drahé děti! V tomto milostivém čase vás volám, abyste byly lidmi naděje, míru a
radosti, aby každý člověk byl tvůrcem pokoje a milovníkem života. Proste, děti
moje, Ducha Svatého, aby vás naplnil silou svého Svatého Ducha odvahy a
odevzdanosti. Tento čas bude pro vás darem a cestou ve svatosti k věčnému
životu. Já jsem s vámi a miluji vás. Děkuji vám, že jste odpověděly na mé pozvání.“

V týdnu od 31. 05. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Sr. Annu Rosu; Radotín – Vojtíkovy; ernošice – Marcelu a Petra
Hopfingerovy
V týdnu od 07. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – ermákovy; Radotín – Vrbovy; ernošice – Alenu a Jana Poulovy
V týdnu od 14. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov –Dolanských; Radotín – Novákovy; ernošice – Müllerovy
V týdnu od 21. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – P. Timoteje; Radotín – sestři�ky; ernošice – Němcovy
V týdnu od 28. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Machá�kovy; Radotín – Krumlovy; ernošice – Thomase Rebillyho
a Nicol Zarik
V týdnu od 05. 07. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Kouřímovy; Radotín – Legnerovy; ernošice – Weinholdovy
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Pouť za duchovní povolání

Ve čtvrtek 1. května byla mší svatou v
radotínském kostele zahájena pouť za
duchovní povolání, která tradičně
vrcholila poutní mší sv. na Svaté Hoře u
Příbrami.  Zahajovací mši v Radotíně i
svatohorskou mši celebroval biskup
Mons. Václav Malý. 

Mladí poutníci z celé diecéze za
doprovodu řeholníků a kněží vyrazili
společně na 60 km pěší dvoudenní
pouť. Cílem každé pouti je konkrétní
úmysl a ani zde tomu nebylo jinak.
Poutníci vyšli ze svého komfortu, aby  
se mohli více přiblížit Bohu, ostatním
ale i sobě. Pouť byla prokládaná
rozjímáním nad biblickými texty o
povolání.  Každý se tak mohl inspirovat
pro svou osobní cestu.

Kromě rozjímaní se poutníci modlili růženec, jehož tajemství byla inspirována
texty z Písma sv. o povolání. Samozřejmě bylo i dostatek prostoru na
vzájemné sdílení, svědectví a inspiraci. Během společného večerního
duchovního programu se pak sdíleli ti, kteří už svá duchovní povolání rozlišili.
 
Pán se o nás cestou staral, připravoval nám krásná překvapení, například na
jedné rozhledně na nás čekalo studené osvěžení v podobě chlazených nápojů
v lednici! Nebo když jsme se domodlili růženec, došli jsme přesně v tom
okamžiku ke kapličce Panny Marie, aniž by tento místní cíl kdokoliv plánoval.
 
V druhé půli cesty se k nám připojili i bohoslovci. Někteří z nich byli přijati za
kandidáty jáhenství a kněžství na Svaté Hoře. Povídání si pro nás také
připravil spirituál kněžského semináře Radek Vašinek. Pouť jsme zakončili
modlitbou ve svatohorské bazilice, kde jsme se přimlouvali za naši
arcidiecézi. 

Poutníci s vděčností děkují za přijetí v radotínské farnosti, za vytvořené
zázemí, výborné občerstvení a také za modlitby P. Timoteje a farníků při
následné večerní adoraci v Radotíně. 

 Patricie Zálešáková
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Hájek není Řím ...

... ale i tam můžeme putovat. Budovy frantibkánského klábtera mezi poli za
Prahou, stále viditelně poznamenané socialistickou vojenskou správou, se
nemohou srovnávat s honosnými římskými chrámy. Přesto toto místo
obdrželo pro letobní svatý rok stejné privilegium: zprostředkovat Boží
milosrdenství a odpubtění.

1. května jsme se připojili do průvodů poutníků, každý podle svých možností -
na kole, autem nebo kus pěbky, a prožili ve zdejbím rajském dvoře mbi sv.
Brána klábtera jistě symbolizuje milosrdnou Boží náru� otevřenou pro
každého. Vybli jsme na pouť setkat se s Pánem - a obdrželi jsme natřesenou
míru radosti, liturgického slavení, spole�enství známých (asi 30) i neznámých
(asi 800) bratří a sester a krásného jarního po�así.

 Lucie Poulová, OFS

Noc kostelů

Při příležitosti Noci kostelů v ernobicích zahráli ža�ky a žáci místní základní
umělecké bkoly - na varhany, housle, violoncello a flétny, a poslucha�i ocenili,
jak pilně mladí hudebníci studují, skladby byly provedeny na téměř
profesionální úrovni.

V nabem kostele jsme během ve�era uvítali i několik návbtěvníků z blízka i z
daleka, kteří v něm nikdy nebyli a přijeli, aby si jej mohli prohlédnout.

text a foto:  Lucie Poulová, OFS

Stránky Farního zpravodaje jsou otevřené všem, těšíme se na vaše příspěvky.
Uzávěrka dalšího čísla je do pondělí 30.06., zpravodaj vyjde 05.07.2025

Za obsah příspěvků zodpovídají jejich autoři. Neoznačená fota jsou ilustrační. 
Texty neprocházejí odbornou jazykovou korekturou.

Změna programu bohoslužeb vyhrazena, aktuální informace vždy na 
www.trs-farnosti.cz 

Kontaktní osoba: R.D. JCLic. Mgr. Bc. Timotej Maria Pavel Vácha O.Praem.
e- mail: trs-zpravodaj@seznam.cz
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Farní pouť za mládež 17.5.2025

Foto: Martina YehoZová
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Putování s důvěrou: Camino svatého Ignáce z Loyoly

Rozhodnutí vydat se na pouť není v~dy výsledkem jednoho okam~iku. Někdy
je to tichý hlas, který nás provází roky, ne~ se promění v �in. Tak tomu bylo i v
mém případě. Před více ne~ deseti lety jsem se zú�astnil přednášky o pouti
do Santiaga de Compostela, kterou absolvoval �lověk s rakovinou. Jeho
svědectví mě hluboce zasáhlo. Tehdy jsem ještě netušil, ~e právě tato
inspirace ve mně za~ehne touhu, která mě povede a~ na konec světa –
doslova.

Z původně krátké dovolené se stala cesta po etapách, která mě po letech
dovedla a~ do Fisterry, nejzápadnějšího bodu Galicie. A právě při jedné z
těchto cest jsem na mapě zahlédl měste�ko Loyola – rodiště svatého Ignáce.
V tu chvíli jsem věděl, ~e má další pouť povede právě tam.

Camino Ignaciano není tak známé ani frekventované jako svatojakubská
cesta. Vy~aduje pe�livější plánování, větší fyzickou připravenost a především –
důvěru. Ubytovny jsou vzácné, vzdálenosti mezi nimi dlouhé. Ka~dý den je
výzvou. A přesto – nebo právě proto – je tato cesta hluboce duchovní. lověk
se u�í spoléhat ne na vlastní síly, ale na Bo~í prozřetelnost.

„Důvěřuj Hospodinu celým srdcem, na svoji rozumnost nespoléhej.“  Př 3,5

Obě pouti se mnou v ur�itých etapách absolvovaly naše tři děti dle svých
�asových mo~ností. Jak cestou do Compostely, tak i zde jsme na ka~dé etapě
obětovali (zde s mladší dcerou) denní putování za konkrétního �lověka.
Modlili jsme se za něj, nesli jeho úmysly, bolesti i radosti. A �asto jsme zpětně
slyšeli, ~e se v ~ivotě těchto lidí něco změnilo – někdy jen nepatrně, jindy zcela
zásadně. Tato zkušenost nás utvrdila v tom, ~e pouť není jen fyzickým
výkonem, ale skute�nou duchovní slu~bou.

„Jedni druhým břemena neste a tak naplníte zákon Kristův.“  Gal 6,2

Zajímavým aspektem je i samotné plánování pouti. Nechávám si �as na
rozmyšlenou, vytvářím si různé varianty a pak �ekám, která z nich „uzraje“.
Věřím, ~e správné rozhodnutí přichází tehdy, kdy~ mu dáme prostor.
Nechávám věci plynout, neplánuji do posledního detailu. A právě v tomto
postoji – v otevřenosti a důvěře – se �asto uká~e, ~e Bo~í plán je lepší ne~ ten
náš, tedy po jedné ne�ekané konkrétní události musím říci ne lepší, ale
naprosto dokonalý.

„Svítilnou  pro mé kroky je tvé slovo, světlem na mé cestě.“  } 119,105

Chystáme na závěre�nou �ást pouti – ze Zaragozy do Manresy. Opět vše
za�íná hledáním informací, ubytování, vhodného období. Ale vím, ~e to
podstatné se odehrává jinde – v srdci. V ochotě jít, naslouchat, obětovat se. A
především – důvěřovat.

„Všechno mohu v Kristu, který mi dává sílu.“  Flp 4,13

Nevím, jestli se dá říct, ~e pouť �lověka změní. Mo~ná v něm cosi za~ehne, dá
zahlédnout něco, co u~ v nás bylo, ale v bě~ném shonu jsme si toho nevšimli.
Ticho, klid, rytmus kroků – to všechno dává prostor, aby �lověk za�al víc
vnímat -  sebe, druhé, Boha.

Pokud vás někdy napadne, ~e byste se také vydali na cestu, nebojte se toho.
Nemusí to být daleko. Důle~ité je vykro�it. A nechat se vést.

text a foto: Milan Zálešák
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Nemusí to být daleko. Důle~ité je vykro�it. A nechat se vést.
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V Medžugorji jsme prožili několik výjime�ných událostí. Ve �tvrtek, když jsme
šli poprvé na ve�erní program, nás oslovila paní, že slyší naši �eštinu a jestli
děti budou rozumět, když překlad ten ve�er bude ve slovenštině. A že by pro
nás sedm soukromě překládala do �eštiny. Celý dvouhodinový program nám
do ucha překládala a byl to pro nás zcela neskute�ný zážitek lidské blízkosti,
laskavosti a obětavosti. Navíc při mši svaté po pře�tení evangelia se rozezněly
zvony. Zněly dlouho, lidé vstali a posléze v radosti tleskali. Byl zvolen nový
papež! S velikým dojetím jsme prožívali tuto chvíli! Paní Monika (tak se
jmenovala) nám řekla, ať si pamatujeme, že byl zvolen v den Panny Marie,
prostřednice všech milostí. Ona poslala milosti!

Když se děti při adoraci někdy trochu rozptýlily, šeptala jim podporující slova
nebo napovídala, co mohou Ježíši říkat, jak s Ním být srdcem… Celý program
díky ní vydržely soustředěné a byl to úžasný vklad pro všechny další ve�ery.

Ještě další překvapení nás �ekalo. Když jsme se vraceli po programu na
penzion, každé z dětí dostalo po cestě zmrzlinu. Děti byly nadšené a
vymýšlely, jak by ony mohly rozdávat radost a být štědré. Před usnutím jsme
Pánu za všechna tato výjime�ná a krásná setkání děkovali…

Farní pouť do Medžugorje I

Letos jsem se na pouť do Medžugorje vydala podruhé a vzala jsem s sebou tři
naše děti a tři naše kmotřence (kteří se takto vzájemně viděli poprvé). Pro dva
z nich to byla navíc první cesta do zahrani�í v životě, prvně viděli moře, prvně
zažili takovouto velikou a mnohonárodnostní modlitební akci. S velikou
vdě�ností mohu říct, že všechny děti to prožily krásně, soustředěně a pouť je
silně oslovila. Všichni kmotřenci mě zpětně kontaktovali, zda by někdy mohli
jet zase…

Ještě v tuto chvíli jsem netušila, že domů povezeme velkou sochu Panny
Marie. Ale rodi�e jedné naší kmotřenky pocítili v R touhu mít na zahradě
místo, kde by se utíkali k Panně Marii, a zavolali mi, jestli by jejich hol�i�ka pro
celou rodinu takovou sochu vybrala právě v Medžugorji, když ode mne viděli
fotky, jak se tam k Panně Marii přiblížila. 

Neuměla jsem si představit, že bych to zorganizovala, když všude chodím se
šesti dětmi a batohem plným jídla a pití pro všechny. Nicméně asi to bylo dílo,
které bylo Bohu milé, protože se skute�ně stalo, že jsme sochu vybrali,
zaplatili, obchod ji stihl připravit a pan farář Timotej zařídil dopravu, sám ji
odnesl a naložil a ještě ji pak na faře v Radotíně uložil, aby si ji rodina mohla
bezpe�ně vyzvednout a odvézt. Tohle bych nevymyslela, a tak věřím, že v tom
bylo zvláštní požehnání. Byl to pro celou naši skupinku zážitek, že vezeme
sochu Panny Marie! Asi po týdnu při telefonickém hovoru s maminkou
našeho kmotřence, který byl také s námi, mi svěřila, že jejich chlapec na
sochu stále myslí a že by si přál domů také takovou přivézt…

Chtěla bych poděkovat za celou pouť. Děkuji Bohu za jeho ochranu a pokoj,
děkuji dětem za jejich otevřená a vnímavá srdce, děkuji panu faráři Timotejovi
za podporu, pomoc, doprovázení i celou starost s poutí. Jsme vdě�ní.

text a foto: Martina Gronátová
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Farní pouť do Medžugorje II

Co dny strávené na pouti do Medžugorje přináší? Především vnitřní klid –
nepopsatelné. Mám vlastně téměř nekone�ný �as na modlitbu srdcem – ne
odříkáním slov, to také, ale ten prostor, který uvnitř sebe otevíráním
přítomnosti Boží prostřednictvím Panny Marie, je nesdělitelný.

Jak se to projevuje? Možná klid vnitřní? Nebo nevrací se mi různé myšlenky
související s provozem každého všedního dne? V �em spo�ívá ten klid – říkám
tomu Boží prostor? Je tu pro mne Panna Maria, bdí se mnou a přimlouvá se
za mne. To vidím uvnitř sebe. Připomíná mi to, že i dříve jsem důležitá životní
rozhodnutí konal podle nějakého vnitřního hlasu, ne kalkulací plus – mínus. A
myslím, že Bůh vedl mé kroky tak důsledně, že mne vyvedl a ukázal cestu
vždy správným směrem. Ze všech selhání mne vždy vyvedl.

A k těmto dnům? Boží milosti, které mám zakusit, znamenají jen toto: z mé
strany umět přijímat přítomnost. V tuto chvíli. Tento okamžik se radovat ze
života v Boží přítomnosti a tím vlastně nepustit k sobě zlo, které je vlastně
tam, kde chybí láska. A být připraven �i jinými slovy usilovat o umění přijmout
to, že ne vždy se události odvíjejí podle mé představy a přání. Navíc
odevzdávám P. Marii i starosti, které tíží mé blízké. Je to �as, který
odevzdávám Pánu Bohu.

Úloha spole�enství, se kterým jsem se vydal na tuto cestu, je nezanedbatelná.
Jakou úlohu má farář při takovémto projektu a jakou úlohu hraje při pouti
věkově mnohovrstevné spole�enství? Odpověď prožívá každý, kdo se pouti
zú�astnil. Odpověď nenajdeme prostým pohledem zven�í. Při jednom
rozhovoru zaznělo „minimum pro existenci farního společenství je účast na
nedělní mši sv.“ To se dá rozvinout různými směry. Vidím �as, přítomný �as.
as je vlastně spojený s vyjádřením lásky, kterou, když dáváme, dáváme, s
tím spole�ně i �as. Mnohokrát říkáme, nemám �as. as je spojený s naším
životem. Bůh nám sděluje, že �as je to, co máme využívat k naplnění našeho
života. Jsem Pánu Bohu velmi vdě�ný za vykonanou pouť nejen z pozice
osobního obohacení, ale též jsem vdě�ný Pánu za spole�enství, do kterého
jsem s radostí vložil svůj �as.

S velkou radostí jsem prožíval krátké chvíle spojené s poutí pro mládež po
příjezdu z Medžugorje: Naplněný radotínský kostel farními spole�enstvími z
ernošic a Radotína jako by potvrzoval odhodlání nové dorůstající generace
žít ve víře v Boha.

text a foto: Hubert Poul
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Milí farníci,
nevíte jak chutná božská mana? Ale ano, každou neděli si na ní pochutnáváte
při farní kávě. Vbechny ty větrníky, věne�ky, kolá�e a kolá�ky vznikají pod
rukama nabí vynikající cukrářky Anny Kubáskové. 

A tak jsme se s ní a dětmi sebly na faře při pe�ení litého kolá�e a pibkotu s
krémem. Pod jejím vedením jsme se s dětmi zapojily do blehání, natírání
tvarohové i makové náplně a zdobení nadýchaného pibkotu. Vbechny sladké
dobroty se povedly a vypadaly k nakoustí a moc jsme si pe�ení užily. Ani�ce
tak patří velký dík za pekařské pochoutky které nám připravuje a jebtě
předává zkubenosti ostatním.

Zuzka aindelářová , Vlasta Potů�ková, Adélka Malábková, Petra Robická a děti

PODĚKOVÁNÍ ZA POSTNÍ ALMUŽNU 2025

Děkujeme vbem farníkům za dary a podporu sbírky.
Celkem se vybralo: 22 875 Kč

V Třebotově 2 000 K�
V Radotíně 12 573 K�

V ernobicích 8 302 K�

Výtěžek sbírky byl odevzdán nabim sestři�kám v Radotíně.
Srde�ně děkujeme za Vabi btědrost!

Děkujeme panu Gabesamovi za ochotu jezdit do potravinového skladu.

Potravinové banky jsou neziskové organizace, které shromažďují potraviny a
distribuují dobro�inným organizacím. Jejich prostřednictvím se potraviny
dostávají lidem v nouzi, opuštěným seniorům, rodinám v krizi, matkám
samoživitelkám a lidem bez domova.
Potraviny získávají od potravinových řetězců, z potravinových sbírek,
evropského programu potravinové a materiální pomoci, od pěstitelů a
jednotlivců.
Většina potravin je ur�ena k rychlé spotřebě, má uplynulou dobu minimální
trvanlivosti, poškozený obal.
Tím, že je zachráníme, neskon�í na skládce nebo ve spalovně.

Farní charita opět obnovuje spolupráci s Potravinovou bankou v Dub�i. D

Za FCH Radotín Jana ierna
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Návštěva mamas z Karibu Nyumbani v africké Tanzánii v ČR

V pátek 13. �ervna od 15 hodin se uskute�ní v Radotíně na faře pro děti i
dospělé setkání s mamas z Karibu Nyumbani v africké Tanzánii. Mamas je
výraz pro maminky. O jaké maminky se jedná? Jde o tři ženy, které v modlitbě
uslybely Boží volání, aby v Tanzánii založily domov pro sirotky. 

Boží plán by �lověk jen tak nevymyslel, protože tyto tři ženy jsou různých
národností a pocházejí z různých států. Ester Mwakyanjala alias "Mama Ester"
je přímo z Tanzánie, Fiona Hendy alias "Mama Pipi" je z Anglie a Ludmila
aindelková alias "Mama Mia" je z eské republiky. Svůj život zasvětily Bohu,
daly se mu zcela k dispozici a žijí z Boží prozřetelnosti a darů lidí.

Zna�ná �ást darů na domov pro sirotky a také bkolu, kterou mamas postavily
a provozují, přichází právě z eské republiky a také přímo od některých Vás.
Ludmila jednou za rok nebo za dva roky přijíždí na 2-3 týdny do R nabrat síly,
na duchovní cvi�ení a vidět se s rodinou a přáteli. Již několikrát byla mezi námi
– na náboženství nejmenbích dětí v Radotíně, na spol�u v Třebotově, při
besedách na bkolách, ale i v některých nabich rodinách. Kdo byste se s ní chtěl
znovu potkat nebo kdo máte chuť mamas poznat, jste srde�ně zváni do
Radotína. 

Letobní rok je výjime�ný, protože poprvé s Ludmilou přijedou buď Fiona i
Ester nebo alespoň Fiona, a tak budeme moci poznat dalbí z maminek. Kdo
jste se s Ludmilou viděli, jistě mi dáte za pravdu, že se �lověk dozví nejen o
misiích, o možném dobrovolnictví, o sirotcích, ale hlavně o životě z víry, o síle
modlitby, o zázracích, které Bůh koná, a řadě z nás se dostalo velmi silného
osobního povzbuzení nebo světla skrze Ludmilinu modlitbu.

Myblenka Karibu Nyumbani (v překladu „Vítej doma“) vznikla v roce 2010.
První domov pro děti byl dokon�en v roce 2013 ve vesnici Boko Temboni. Tato
vesnice byla minimálně z poloviny muslimská a řada místních lidí tři
misionářky a sirot�inec mezi sebou původně nechtěla. Postupem �asu se vbak
vztahy s komunitou zlepbily natolik, že dnes muslimové posílají do bkoly,
kterou tyto tři obdivuhodné ženy také vybudovaly, svoje děti. Díky úsilí
Ludmily, Fiony a Ester tak stojí sirot�inec i s dalbí novou budovou, neboť ta
původní už kapacitně nesta�ila, a také nová bkola, kam se sjíždějí děti z
birokého okolí. Asi od Ludmily uslybíte aktuálnějbí �ísla, ale dětí sirotků mají
zhruba 25 a dětí, které přicházejí do bkoly, asi 230. V lednu 2025 byla otevřena
5. třída (má tedy dvě třídy mateřské a pět tříd základní bkoly).

Pro koho z Vás není možné přijít na páteční odpolední setkání již v 15 hodin v
Radotíně, den předtím ve čtvrtek 12.6. od 19 hodin budou mít mamas
přednášku a besedu v Komunitním Centru Matky Terezy na Chodově.

A kdo byste rád na toto dílo finančně přispěl, je možnost na transparentní
účet u Fio banky přes českou neziskovou organizaci pro-Contact, z.s.,
č.účtu: 2600414716 / 2010

Martina Gronátová
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Ohlášky farnosti

„Vyzývám vás, dítka, ať se stanete pokojem tam, kde je nepokoj, a světlem
tam, kde je tma, ať tak každé srdce přijme světlo a cestu spásy.“

( Z poselství z Medžugorje, 25. únor 1995 )

„Aby Bůh žil ve vašich srdcích, musíte milovat.“
( Z poselství z Medžugorje,  květen1984 )
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ŘÍMSKOKATOLICKÉ FARNOSTI  
RADOTÍN A TŘEBOTOV

Bratři a sestry, 
po měsíci květnu, který je zasvěcen Panně Marii, vstupujeme do měsíce
�ervna, který je duchovně věnován Nejsvětějšímu Srdci Ježíšovu. Na poslední
vikariátní konferenci jsme byli obdarování poslední encyklikou papeže
Františka o lidské a božské lásce Srdce Ježíše Krista „DILEXIT NOS“. Právě ji
pro�ítám a jsem opravdu nadšený, jak uchopitelně je toto téma pojato. asto
se lidé brání encyklikám, protože se bojí složitosti textu a myslí si, že je to jen
pro kněze, kteří to pochopí. Mohu vás ubezpe�it, pokud se rozhodnete pro
�etbu, že se nemáte �eho bát a budete opravdu nadšeni. 
Když se zasvěcujeme Srdci Ježíšovu, stále opakujeme, ať je naše srdce
přetvořeno podle Jeho srdce. Ale co je v tak jednoduché větě všechno ukryto,
Vám bude odhalováno od první stránky této encykliky. Již zmiňovanou
modlitbu se modlíme na závěr adorace na první pátek, není tedy asi zvláštní,
že se do�teme např.: „Je třeba zdůraznit, že jde o vztah s Kristem jako s osobou,
v přátelství a v adoraci, k němuž nás přitahuje láska vyjádřená obrazem jeho
Srdce.“ Nebo že v adoraci dochází k naší proměně a další jednoduchá moudra. 
Velmi symbolické pro mne bylo, když jsem �etl o vyjádřeních Magisteria, kde
vyzývá papež Lev XIII., abychom se zasvětili Srdci Ježíšovu a tento svůj návrh
zároveň spojoval s výzvou k jednotě s Kristem a k obdivu nádhery jeho
nekone�né lásky. Přes papeže Pia XI, Pia XII., Jana Pavla II, bych rád citoval
Benedikta XVI., který vyzval k tomu, abychom Kristovo srdce uznali jako
skute�nost, která je důvěrně a každodenně přítomná v životě každého z nás.

V tomto zpravodaji naleznete opět výzvu vstoupit do
společenství Eucharistické hodinky, někteří již jsme jejími
členy. Nenechte se přemlouvat a pojďme svět měnit s
Kristem. Pro Něho, s Ním a v Něm!!! 
Adorace je v tomto smyslu nenahraditelný čas, využívejme
tuto možnost.

Všem ze srdce žehnám
P. Timotej

Farní zpravodaj
číslo 6/2025

 31. 05. 2025

Nejnovější Poselství z Medžugorje z  25. května 2025 

„Drahé děti! V tomto milostivém čase vás volám, abyste byly lidmi naděje, míru a
radosti, aby každý člověk byl tvůrcem pokoje a milovníkem života. Proste, děti
moje, Ducha Svatého, aby vás naplnil silou svého Svatého Ducha odvahy a
odevzdanosti. Tento čas bude pro vás darem a cestou ve svatosti k věčnému
životu. Já jsem s vámi a miluji vás. Děkuji vám, že jste odpověděly na mé pozvání.“

V týdnu od 31. 05. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Sr. Annu Rosu; Radotín – Vojtíkovy; ernošice – Marcelu a Petra
Hopfingerovy
V týdnu od 07. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – ermákovy; Radotín – Vrbovy; ernošice – Alenu a Jana Poulovy
V týdnu od 14. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov –Dolanských; Radotín – Novákovy; ernošice – Müllerovy
V týdnu od 21. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – P. Timoteje; Radotín – sestři�ky; ernošice – Němcovy
V týdnu od 28. 06. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Machá�kovy; Radotín – Krumlovy; ernošice – Thomase Rebillyho
a Nicol Zarik
V týdnu od 05. 07. 2025 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Kouřímovy; Radotín – Legnerovy; ernošice – Weinholdovy

https://www.medjugorje.ws/cs/messages/250318a/
https://www.medjugorje.ws/cs/messages/250318a/
https://www.medjugorje.ws/cs/messages/250318a/
https://www.medjugorje.ws/cs/messages/250318a/

